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Öka antalet papperskorgar i Hägersten-Älvsjö 
 
Hägersten-Älvsjö växer och är nu en mycket attraktiv stadsdel. För att hålla området rent och tryggt är 
det viktigt att det finns tillräckligt många papperskorgar.  
 
Något som många av oss lagt märke till under pandemin är nedskräpningen av munskydd och 
plasthandskar samt ökningen av dumpat emballage utanför postombuden i området. De små 
papperskorgarna blir snabbt överfulla och många väljer att lämna de tomma emballagen invid 
papperskorgarna. Detta ser inte bara illa ut utan ökar risken för att människor och djur skadas samt också 
till en kraftig ökning av skadedjur. 
  
I Bättre Stadsdel den 23:e och 29 april i år framgår tydligt att frågan om papperskorgar är en prioriterad 
fråga. Sverigedemokraterna ser positivt på att medborgarna uppmärksammar var det behövs fler 
papperskorgar och önskar därmed svar på följande frågor: 
 
1. Hur många felanmälningar på fulla papperskorgar har inkommit i vår stadsdel under året 2020  
fram till när denna skrivelse besvaras? 
 
2. Hur ser situationen med skadedjur ut i vår stadsdel? 
 
3. Kan förvaltningen presentera en handlingsplan för mer frekvent tömning av papperskorgar  
i stadsdelen? Hur arbetar förvaltningen konkret med detta? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


